
Referat af SFO-forældrerådsmøde d. 21.11.22 
 
Sparekatalog 
En del understøttelse skal spares væk. Der er lavet høringssvar. 
 
Der er ansat en ny pædagogisk leder for indskoling og SFO 0.-1. årgang ved navn Niels Dalgaard Jørgensen. 
 
SLF 
Der skal findes 3 ting, som gøres godt allerede og 2-3 udviklingspunkter. 
 
Facadeudskiftning 
Det kører planmæssigt. 
Kloakproblemer. Der mangler fald i kælderen. De er ved at kigge på en løsning. 
 
Nyt fra Æblet 
Spil på tværs hele ugen. Minecraft og FIFA. Facadeudskiftningen har fyldt en del her. 
Der er blevet arbejdet en del med rollemodeller både 1. klasse for 0. klasse og omvendt. 
Alt tegner på 5 0. klasser igen. 
 
Nyt fra Pæren 
Der kommer nye studerende 1. december.  
Der har været LEGO master de sidste 14 dage, hvilket har været en kæmpe succes. De har virkelig været 
kreative og det bliver nok en ny tradition. 
Skakklubben kører hver onsdag. 
1. december løber den store Jule-BANKO af stablen med forældre, hvor der også gås Lucia optog. 
Kæmpe storskærmsarrangement til VM-fodboldkampen tirsdag den 22. december. 
Nye regler for børnetelefonen er ændret fra 14.30 til 15.00, da det skaber en del postyr. 
 
Evaluering af temaaften 17/11 
100 tilmeldte, men kun 27 dukkede op. 
Det satte nogle gode snakke i gang og var virkelig en succes. Men der skal gøres noget ved manglende 
fremmøde. 
Det er et enormt interessant emne, som kun vil fylde endnu mere i fremtiden, så det vil være oplagt at have 
dialogen fremover. 
Måden at aktivere flere på fremover kunne være at aktivere forældrerådene. 
Det kunne give mening at slå det sammen med skolebestyrelsen, så det kunne blive bredt ud til flere. 
 
 
Emner til næste gang 
Debat om hjemsending af børn i specifikke tidsintervaller (Xér/tjekker funktion) 
Forældrearrangement i det nye år? 
 
 
 


